



Product scan (=25x25 cm) or picture

ALMORÒ WALL - AVORIO

A23021-1

Made in vinyl on a nonwoven base, Almorò Wall is inspired by the fabric of the same name from the Rubelli Venezia collection. Here the Rubelli Design Studio wanted to reproduce a play between pattern and embossing, heightening the raised effect of the horizontal stripes. Available in five colours played out on neutral shades, in which metallic colours are added to two of them, Almorò Wall brings a touch of elegance to the collection of wallcoverings. Like the other articles in the collection of wallcoverings it has undergone a soil repellent treatment.

Realizzato in vinile su base TNT, Almorò Wall è ispirato all'omonimo tessuto della collezione Rubelli Venezia. Qui il Rubelli Design Studio ha voluto riprodurre un gioco fra disegno e goffatura amplificando l'effetto rilievo delle righe orizzontali. Disponibile in cinque varianti giocate su tonalità neutre, in cui due colori si arricchiscono di toni metallici, Almorò Wall dona un tocco di eleganza alla collezione di rivestimenti murali. Come gli altri articoli della collezione wall covering, è stato sottoposto ad un trattamento antimacchia.

Réalisé en vinyle sur base TNT, Almorò s'inspire du tissu éponyme de la collection Rubelli Venezia. Ici le Rubelli Design Studio a voulu reproduire le jeu entre le motif et le gaufrage en amplifiant le relief des lignes horizontales. Proposé en cinq variantes offrant une palette de neutres dans laquelle deux coloris osent les tonalités métalliques, Almorò Wall apporte une touche d'élégance à la collection de papiers peints. Comme les autres revêtements muraux, il a été soumis un traitement anti-tache.

COMPOSITION:	VINYL ON NONWOVEN
USE:	WALLCOVERING
WIDTH:	70 cm
WEIGHT:	2600 gr/m
VERTICAL REPEAT:	70 cm
QUALITY CERTIFICATION:	EW
CERTIFICATIONS:	IMO 5 Wallcovering, IMO 5 Wallcovering, Europe EN 13501-1 wallcovering, EN 12149 method A-B-C., U.S.A. ASTM E-84 wallcovering

